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Verslag van vergaderingen en notulen 
 

Schooljaar 2024 – 2025  

MR Vergadering 14 januari 2025 

Aanwezig: Hanneke, Samir, Joyce, Marnix, Geert-Jan en Steven 

Agenda: 

1. Brief aan ouders over bestuursbespreking 
2. Overleg met ASKO-bestuur 

Besproken punten: 

• De school kan niet in de huidige vorm blijven bestaan. 
• Vier mogelijke scenario’s worden besproken: 

1. Fusie met Witte Olifant 
2. Fusie met Alan Turing 
3. Sluiting 
4. Verplaatsing naar Sluisbuurt met behoud van BRIN-nummer 

• De MR geeft voorkeur aan een fusie boven een sluiting. 

 

MR Vergadering (digitaal) 4 maart 2025 

Aanwezig: Hanneke, Samir, Joyce, Marnix, Geert-Jan en Steven 

Besproken punten: 

• Het voorgenomen besluit is sluiting van de school met bestuurlijke overdracht. 
• Juridisch is verplaatsing van het BRIN-nummer niet mogelijk. 
• Mogelijkheid van fusie blijft open als 25% van de leerlingen overstapt naar een 

specifieke school. 
• MR geeft aan dat een sluiting de slechtste optie zal zijn voor zowel de kinderen als 

ouders. Bestuur geeft hierop aan nogmaals fusie mogelijkheden te onderzoeken en 
heeft een week nodig voor de volgende stappen hierin.  

• De MR heeft adviesrecht, maar geen instemmingsrecht bij sluiting. Bij fusie is 
ouderraadpleging vereist. 

• De directie stuurt een nieuwsbericht zodra meer duidelijk is. 

 

MR Vergadering 12 maart 2025 



Aanwezig: Hanneke, Samir, Joyce, Marnix, Geert-Jan en Steven 

Agenda: 

1. Communicatie naar ouders 
2. Tijdslijn en stappenplan 
3. Externe adviseur 
4. Ouderraadpleging 
5. Naschoolse opvang 

Besproken punten: 

• Ouders maken zich zorgen over de toekomst en communicatie is essentieel. 
• De MR wil dat communicatie eerst met hen wordt gedeeld voordat deze naar ouders 

gaat. 
• De directie werkt aan een tijdsplanning voor de afbouw van de school. 
• Een externe adviseur wordt ingeschakeld voor begeleiding van het 

medezeggenschapstraject. 
• Ouderraadpleging zal door het bestuur worden georganiseerd. 
• De impact op de naschoolse opvang ‘De Antoontjes’ wordt besproken. De MR vraagt 

om een plan voor de opvang. 
• De MR vraagt om wekelijks een update naar ouders te sturen. 

Vragen die ouders hebben: 

1. Welke opties zijn overwogen en waarom zijn deze niet haalbaar? 
2. Kunnen ouders nog meepraten over een oplossing? 
3. Wat is de rol van de MR geweest en waarom waren vergaderingen niet openbaar? 
4. Waarom wordt het besluit nu pas genomen? 
5. Wat zijn de volgende stappen en wanneer moeten ouders een nieuwe school zoeken? 
6. Wat is de toekomst van de BSO? 

Afsluiting: 
De directie werkt aan een wekelijkse update via e-mail en Parro. 

 
 
 
 


